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■ ■ ■ ■ Vereniging 

De EersteJaarsDagen 2010

Een goed begin van je studietijd is natuurlijk 
een kennismaking met je medestudenten en je 
studievereniging. Om die reden verzamelde een groep van 
50 nieuwe B.I.L.-leden en bestuursleden op donderdag 
12 augustus op Leiden Centraal om deel te nemen aan de 
eerstejaarsdagen van de B.I.L. in Noordwijk. Na een busrit 
en stevige ochtendwandeling arriveerden we bij het hostel, 
waar we direct kennis konden maken door middel van het 
namenspel, een voorstelrondje en een potje 'woesh, boink, 
pauw, vliegtuig, metro etc spel'. Hiervan krijg je honger, 
dus was het tijd voor een lunch in de duinen, gevolgd door 
een bezoekje aan het strand. De middag was goed gevuld 
met touwtrekken, zwemmen, zonnen, trefballen en vooral 
chillen met de groep. Onder het genot van een wijntje, een 
biertje of wat fris vloog de middag voorbij en waren we 
voor de regenbuien weer binnen. Na terugkomst bij het 
hostel konden de kamers worden verdeeld en werd er 
gegeten. Het avondprogramma bestond uit een pubquiz 
van het aankomende bestuur en een avondje stappen in 
Noordwijk. Na het eten kreeg iedereen de gelegenheid 
zijn of haar party-outfit aan te trekken en konden we 
vertrekken. 
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Charlotte Wagenaar 

Met een eigen bus vertrokken wij naar het uitgaanscentrum 
van Noordwijk, waar in het Zeepaardje een voorproefje 
van een B.I.L.-feest konden vieren. Een paar uur later 
stapte iedereen weer zonder kleerscheuren uit de bus bij 
het hostel en was de eerste dag voorbij. 
De volgende ochtend begon met een voedzaam ontbijtje 
gevolgd door een enerverende sessie gepersonaliseerd 
ochtendgymnastiek. Hierop volgde het stickerspel en de 
lunch. Na de lunch was er nog tijd voor een potje B.I.L.
Bingo dat zowel amusant als leerzaam bleek te zijn en er 
konden mooie prijzen worden gewonnen. In de loop van 
de middag begaven wij ons weer richting Leiden, waar 
het programma nog enkele uurtjes zou voortduren. Een 
boottocht deed ons kennismaken met Leiden vanaf de 
singels. Na een drankje in de zon op het terras kon de 
honger worden gestild bij het pannenkoekenhuis. Met 
een heerlijk geurende pannenkoek werd de dag afgesloten 
en kon er worden nagepraat over deze succesvolle 
eerstejaarsdagen! ■ 
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De B.I.L. ontdekt Athene en Rome 

Tijdens een lustrumjaar is het gebruikelijk om terug te kijken op het verleden. Wanneer we 

terugkijken op de historie van de opleiding Bestuurskunde, dan zijn er twee Europese steden van 

grote invloed geweest op deze studie: Rome en Athene. Voor het eerst in de B.I.L.-geschiedenis 

werd er tijdens een studiereis een bezoek gebracht aan deze twee steden. Op zaterdag 26 juni 201 O 

vertokken 22 enthousiaste B .I.L. 'ers naar Athene om vervolgens op 30 juni 2010 door te vliegen 

naar Rome. 

Zondag 27 juni 2010 
Na de nachtelijke aankomst in Athene was iedereen blij 
dat het programma op zondag pas laat in de ochtend 
begon. De enige activiteit op deze dag betrof een bezoek 
aan het Akropolis museum. Tijdens ons bezoek, waarbij 
de groep werd opgesplitst, werd ons de geschiedenis en 
de betekenis van de Akropolis uitgelegd. De groep met 
voornamelijk mannen zal hier echter weinig van hebben 
meegekregen, aangezien de rondleiding werd gegeven 
door een heuse Griekse godin. 

Na het bezoek aan het museum hadden we de rest van de 
middag vrij. De meesten besloten de Akropolis te bekijken 
en met ruim 30 graden liepen zij naar boven. Eenmaal 
boven bleek pas hoe groots en prachtig het bouwwerk is 
en tevens hadden we een prachtig uitzicht over de stad. 

's Avonds leek het de groep leuk om met zijn allen te gaan 
eten. Dit hield in dat we eerst een tafelschikking moesten 
maken voor 22 man, en dat bleek zo simpel nog niet. 
Maarliefst een half uur en veel gemopper later, ook van de 
locals, bleek de eerste optie toch de beste. De rest van de 
avond werd door iedereen anders ingevuld. 

Linda de Sevren Jacquet & Daniël Dijkstra 

Maandag 28 juni 2010 
Vandaag stond een drukke dag vol activiteiten op het 
programma. Om te beginnen gingen we naar het ministerie 
van financiën. Gezien de Griekse financiële situatie was 
iedereen erg benieuwd naar hun presentatie. Na een rit 
met de metro kwamen we aan bij het ministerie alwaar 
we werden ontvangen door Nancy Theofilakou en George 
Manolas. Tijdens de presentatie kregen we te horen hoe 
het ministerie is opgebouwd en hoe het om gaat met de 
financiële crises. Zo hoorden we natuurlijk dat de Griekse 
overheid miljarden heeft geleend van verschillende EU 
landen en dat ze denken dat ze dit binnen 3 jaar kunnen 
terugbetalen. Wij' zetten hier onze vraagtekens bij. 

Na de lunch was het tijd voor een bezoek aan de Nederlandse 
ambassade en het Nederlands Instituut in Athene. We 
werden ontvangen in een statig gebouw waar we naar de 
bibliotheek werden geleid, hier maakten we kennis met 
Natasha Apostolidi, Hans Renia en Willem Ledeboer. 
Eerst vertelde dhr. Ledeboer meer over het werk van het 
NIA. Het NIA heeft contact met verschillende Nederlandse 
universiteiten, waaronder Leiden, en helpt om vooral 
Griekse studenten te informeren naar de mogelijkheden 
om in Nederland te studeren. Na een korte break 
vervolgden merv. Apostolidi en dhr. Renia de bijeenkomst 
met een uiteenzetting over de werkzaamheden van de 
Nederlandse ambassade. Traditioneel werd het bezoek 
aan de ambassade afgesloten met een borrel. 

Deze volgende activiteit betrof een bezoek aan de 
Ombudsman Offices. Konstantinos Damaras vertelde 
ons daar wat het werk van de ombudsman inhoud. Na de 
Van Braamlezing door dhr. Brenninckmeijer waren velen 
van ons al op de hoogte van de werkzaamheden van de 
ombudsman. Toch leek er echter wel een verschil te zitten 
tussen Griekenland en Nederland, want de Grieken bleken 
erg veel waarde te hechten aan sekse gelijkheid op de 
werkvloer. 

Tot slot stond een rondleiding bij het Parlement op het 
programma. Gezien de voetbalwedstrijd die een uur later 
zou beginnen mocht de rondleiding koste wat kost niet 
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■ ■ ■ ■ Vereniging 

uitlopen. Elke minuut keek er dan ook iemand zenuwachtig 
op het horloge om vervolgens op Daniël af te stappen die 
de gids vriendelijk verzocht om echt niet uit te lopen. De 
gids gaf hier gelukkig gehoor aan. 

Om iets voor vijf kwamen we aan bij het Hard Rock Café 
en de oranje stemming zat er goed in: blouses werden 
ingeruimd voor oranje shirts en de gadgets kwamen te 
voorschijn. Alleen bleek er in het Hard Rock Café geen 
geluid te zijn bij de wedstrijd. Dit resulteerde in een massale 
volksverhuizing in de rust. Wat moeten die Grieken wel 
niet gedacht hebben van die oranje malloten die door het 
metrostation renden? Gelukkig waren we ruim op tijd bij 
het volgende café om Nederland te zien winnen. 

Dinsdag 29 juni 2010 
Vandaag was alweer de laatste dag in Athene. Er waren 
maar twee activiteiten gepland voor vandaag zodat we 
de middag vrij hadden. We zijn eerst 's ochtends naar 
de City Hall gelopen voor een rondleiding. De entreehal 
was prachtig en ook de rest van het gebouw voldeed aan 
de verwachtingen. Na de rondleiding gingen we naar een 
vergaderzaal waar we de historie van het pand kregen 
uitgelegd en waar we tijd hadden om vragen te stellen. 

Voor de tweede activiteit gingen we naar het Supreme 
Court al waar we een hoge rechter van het gerechtshof 
ontmoetten. Na een ietwat onsamenhangend verhaal 
besloteri we een aantal simpele vragen te stellen, met 
als poging meer duidelijkheid te krijgen. Helaas was het 
Engels van de rechter niet toereikend en werden onze 
vragen beantwoord met veel zwijgen of met een antwoord 
dat totaal niet bij de vraag paste. 

Hierna hadden we nog genoeg vrije tijd over en bijna 
iedereen besloot om naar het strand te gaan. Een taxi 
aanhouden was al een avontuur, de taxirit was nog erger. 
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Het verblijf in Athene werd die avond door menig B.I.L.'er 
afgesloten door het Griekse nachtleven onveilig te maken. 

Woensdag 3ojuni 2010 
Deze dag stond er niets bestuurskundigs op het programma. 
De groep verplaatste zich alleen van Athene naar Rome. 
Door de avond die aan deze dag voorafging was dit echter 
al zwaar genoeg voor sommigen. Toch koos bijna iedereen 
ervoor om eenmaal aangekomen in Rome meteen op 
ontdekkingstocht te gaan. Tot in de late uurtjes hingen de 
B.I.L.'ers de toerist uit in Rome.

Donderdag 1 juli 2010 
Op donderdag stond er een Nederlandse dag op het 
programma. In alle vroegte werd allereerst de Nederlandse 
Ambassade in Rome bezocht. Hier werden wij ontvangen 
door mensen van de culturele-, economische- en politieke 
afdeling. Tijdens het één uur durende betoog werd ons 
veel duidelijk over Rome. Het is erg rijk aan cultuur, de 
economische situatie is zorgelijk en de politieke situatie 
is op zijn minst heel apart te noemen. Dit was vooral te 
danken aan dat ene markante figuur, ome Silvio. 

Het tweede deel van de dag zou zich volledig afspelen in 
Vaticaanstad (je zou dus eigenlijk kunnen zeggen dat de 
B.I.L. voor het eerst drie zelfstandige staten heeft bezocht).
De twee personen die ons gedurende drie activiteiten
begeleidden waren Henriette barones van Lynden- Leijten
(en haar trouwe volger Melle) en Monseigneur Kasteel.
De eerste activiteit vond plaats op de Ambassade van de
Heilige Stoel. Hier probeerde de barones uit te leggen
wat de betreffende ambassade doet, maar het was toch
erg lastig te begrijpen wat de vertegenwoordiging van
Nederland in Vaticaanstad nou precies als doel heeft.
Vervolgens nam Monseigneur Kasteel ons mee naar een
exclusief kapelletje onder de Sint Pieter. Hier kregen wij
een goed beeld van zijn (hoge) positie binnen de kerk
en ook de moeilijke huidige situatie kwam aan bod. De
afsluiting van ons bezoek aan Vaticaanstad betrof een
rondleiding in de cava onder de Sint Pieter. De uitleg over
het gangenstelsel onder de Sint Pieter was erg interessant
en velen kregen er nog een opfriscursus Duits gratis bij.

's Avonds waaierde iedereen uit naar de vele heerlijke 
Italiaanse restaurantjes waar vooral Prosecco werd 
genuttigd. De dag werd uiteindelijk afgesloten op Piazza 
Navona en Campo de Fiore met een drankje/cocktail. 

Vrijdag 2juli 2010 
Op vrijdag was het weer vroeg dag met een bezoek aan 
de Agency for the Promotion on European Research. 
Ondanks het tijdstip kon de vrouwelijke helft van de groep 
de aandacht erg goed bij het verhaal van Ben Kubbinga 
over APRE houden. Dit agentschap verschaft informatie, 
trainingen en assistentie als het gaat om onderzoek op 
Europees niveau. Voor onze volgende activiteit hoefden 
we ons niet te verplaatsen, want de NOS-correspondent 
Andrea Vreede kwam naar APRE toe. Het vraag- en 

antwoordgesprek met haar was enorm interessant. Ze 
deelde haar ervaringen met de Italiaanse media en politiek 
met ons waardoor wij een beter beeld kregen van de toch 
wat vreemde Italianen. 

Na een wandeling van een half uurtje kwamen we uit bij 
de Chamber of Deputies. Hier kregen wij een rondleiding 
door een zeer indrukwekkend gebouw waar het 
Italiaanse parlement zitting heeft. Vooral de zaal waar de 
vergaderingen worden gehouden was verbluffend mooi. 
De laatste activiteit van de dag betrof een bezoek aan het 
Ministerie van Financiën. Wij werden hier 'gebruikt' om 
de nieuwe hervormingsplannen van het ministerie aan te 
horen. Vragen konden dan ook niet worden gesteld, maar 
ons bezoek ging toch niet ongemerkt voorbij. Er verscheen 
namelijk een publicatie van ons bezoek op de site van het 
ministerie (deze is te lezen op bilboard.nl). 

Om 15.30 was het tijd om naar Villa Borghese te gaan. Hier 
was namelijk het Fifa Fan Fest en daar kon op een groot 
scherm de wedstrijd Nederland-:Brazilië worden gevolgd. 
De uitslag gaf reden voor een enorm feest. De B.I.L.'ers en 
veel andere Nederlanders gingen na het laatste fluitsignaal 
dan ook helemaal los en heel Rome werd op z'n kop gezet. Al 
zingend en nagetoeterd door vele auto's werd uiteindelijk 
de weg naar het hostel weer gevonden. 

Zaterdag 3 juli 2010 

De laatste dag stonden er drie activiteiten op het 
programma. Aan het einde van de ochtend werd het 
Vittoriano Monument bezocht. Hier kregen wij door Hans 
de Valk van het koninklijk Nederlands Instituut te Rome 
een rondleiding. Hij maakte duidelijk dat dit monument 
een belangrijke rol heeft gespeeld in Rome en het was 
voornamelijk bedoeld als tegenhanger van het grootste 

Vereniging ■ ■ ■ ■ 

religieuze gebouw in de stad, de Sint Pieter. 
In de gigantische hitte, maar met ijsje, werd na dit bezoek 
de Link Campus University opgezocht. Hier ontmoetten 
wij Marco Ricceri, Marco Emanuele en enkele studenten. 
In dialoog met hen werden voornamelijk Europese 
kwesties bediscussieerd. Tevens kregen wij een korte 
uitleg, dit betrof de derde activiteit, over Eurispes. Bij deze 
NGO wordt voornamelijk sociaal, politiek en economisch 
onderzoek gedaan. Het bezoek werd afgesloten met een 
cadeautje voor de jarigen van die week en de commissie 
werd in het zonnetje gezet. 

Zondag 4juli 2010 
De laatste dag van de reis was aangebroken. Tenminste, 
de lange file op weg naar het vliegveld zorgde er bijna voor 
dat ons verblijf noodgedwongen verlengd moest worden. 
Toen de manke Doedens, die de avond daarvoor in het glas 
was gestapt, ook aan boord was gehesen kon er niets meer 
mis gaan. De vlucht naar Amsterdam kon worden ingezet 
en dit betekende het einde van de studiereis. 

Tot slot van dit verslag willen wij, de comm1ss1e 
Buitengewoon Masterlijk, het Luf enorm bedanken voor 
hun bijdrage aan onze reis door middel van een subsidie. 
Ook willen wij de deelnemers nogmaals bedanken voor 
hun enthousiasme en gezelligheid tijdens de reis. Jullie 
hebben de reis tot een succes gemaakt! ■
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